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 Dnr 2023-000260  

KF § 129 Svar på motion om att kostnadsberäkna 
bastu vid Ånaplan 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.     

Notering 

Bodil Olsson (M), Mikael Faleke (M), Per-Olof Andersson (M), Mathias Kyller (M), Urban 
Samuelsson (M) Per-Olof Qvick (M), Maria Marić (KD), Björn Lagerin (KD) och Sara Holm 
(KD) deltar inte i beslutet.   

Ärendet 

En motion om att kostnadsberäkna bastu vid Ånaplan har inkommit från Mathias Kyller 
(M). Motionären skriver bland annat att det i kommunens beslutade investeringsbudget 
finns en satsning vid Ånaplan och tycker att det vore ett bra tillfälle att samtidigt med 
dessa åtgärder även bygga en bastu vid ån. En utredning från byggnads- och 
trafiknämnden visar att det är möjligt att bygga en bastu där och motionären föreslår nu 
kommunfullmäktige besluta att förvaltningen ska kostnadsberäkna en vedeldad bastu, 
både gällande investeringskostnad och driftskostnad. 

Kommunstyrelseförvaltningen har utrett motionen. Det finns i nuläget inget uppdrag att 
arbeta med att utveckla Ånaplan med en bastu eller liknande anläggningar. Vidare avslog 
kommunfullmäktige 2023-10-30 § 152 en motion om att bygga en bastu vid Ånaplan.  

Det finns inte några medel eller uppdrag att utreda något sådant i den nuvarande 
investeringsplanen, det vill säga de kommande tio åren. Det finns heller inga politiska 
inriktningar att utöka satsningarna på Ånaplan, utan fokus är att ta hand om det som finns.   

Kommunen skulle bland annat behöva utreda de långsiktiga driftskostnaderna för en 
vedeldad bastu och hur ansvaret för underhåll med mera skulle hanteras. Det skulle 
också vara viktigt att ställa detta mot prioriteringar av andra behov som finns. Även 
eventuella miljöaspekter med en vedeldad kommunal bastu i tätort behöver utredas och 
hur bastun skulle integreras med den befintliga infrastrukturen på ett bra sätt.  

Kommunstyrelseförvaltningen bedömer, utifrån de inriktningar som kommunen har tagit 
och det ekonomiska läget kommunen är i, att det inte är prioriterat att lägga resurser på 
att projektera, utreda eller kostnadsberäkna en sådan anläggning vidare och föreslår 
avslag på motionen.   
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse kommunstyrelseförvaltningen, 2024-09-12 
Motion om att kostnadsberäkna bastu vid Ånaplan, 2023-10-30  

Beslut delges 

Motionären   

___________________ 
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